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      检  验  报  告

INSPECTION  REPORT
           NO：

样品名称 /型号     

Name of Sample /Type：
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委托单位                                     
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        Consigner：  福建省质量技术监督局
受检单位

Supplier：              

        

报告日期

        Date： 

       

厦 门 市 产 品 质 量 监 督 检 验 院
XIAMEN PRODUCTS QUALITY INSPECTION INSTITUTE

地址（Add）：厦门市湖滨南路170号(No.170 Hubin South Road Xiamen China)

电话（Tel）：（0592）2699777  2699778             传真（Fax）：（0592）2699776   
邮政编码（Post Code）：361004       电子信箱（E－mail）：xmzjs@public.xm.fj.cn


注  意  事  项
REMARKS

1． 报告无本所“检验报告专用章”无效。
This report is invalid if there is not the mark of special stamp for Inspection report.
2． 复制报告未重新加盖检验单位“检验报告专用章”无效。
The copy of this report is invalid if there is not the mark of special stamp for inspection report.
3． 报告无编制、校核、审定人检验签章和批准人签章无效。
This report is invalid if there are not the mark of the stamp of editor, proofreader,examiner,and approver.  

4． 报告涂改无效。
This report is invalid if altered.

5． 对报告若有异议，应于收到之日（以邮戳为准）起十五日内向检验技术管理部（电话：0592－2699777  2699778   电子信箱：xmzjs◎public.xm.fj.cn）提出。
If there is any objection for this report.Please raise it to us,Tel. 0592－2699777  2699778  ,E-mail xmzjs◎public.xm.fj.cn within 15days after receiving this report,according to the date of postal stamp.
6． 对客户送样的委托检验仅对来样负责。
The results of the entrusted test are only suitable for the samples given by Clients.

7． 有关检测数据未经允许，委托单位不得擅自向社会发布。
The test data will be not allowed to publish by any supplier without permission.
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